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Ärende för beredning 
Situationen i stadsdelens förskolor är alarmerande. Månatligen nås vi av information om hur 

barngrupperna ökar och om hur platserna inte räcker till.  

 

Barnen är det viktigaste vi har. Vår politiska uppgift är att erbjuda alla barn plats i en förskola 

präglad av lek, utveckling och nyfikenhet. När barngrupperna växer och antalet förskolor inte 

ökar i den takt som krävs finns det risk för att vi inte klara av att uppfylla vårt åtagande 

gentemot medborgarna.  

 

Vi socialdemokrater önskar därför ta initiativ till att starta ett ”Genomföranderåd för 

förskolan” i Hägersten-Liljeholmen. Vår idé är att rådet ska bestå av en person från varje 

politisk parti och ansvariga tjänstemän från förvaltningen. Vi föreslår vidare att rådet ska 

träffas en gång i månaden och att denna träff ska ske mellan nämndens sammanträden. Syftet 

med rådet är att kontinuerligt ge ledamöterna information om hur situationen i förskolan ser ut  

samt att öka möjligheten att nå långsiktiga lösningar för förskolan i stadsdelen. 

 

 

Förslag till beslut 

 

Att ge förvaltningen i uppdrag att föreslå för nämnden hur ett ”Genomföranderåd 

för förskolan” skulle kunna utformas. 


